



MEMORADUM OF UNDERSTANDING
Between
Xi'an Eurasia University
And
Phetchabun Rajabhat University, Thailand
西安欧亚学院与泰国碧差汶皇家大学
合作备忘录

To promote mutual understanding, enhance cultural exchange and enlarge the horizon of faculties and students, both Phetchabun Rajabhat University, Thailand and Xi'an Eurasia University, China, agree to establish the intention to conduct academic cooperation and faculty exchange on the basis of mutual benefits.

为了增进相互了解，加强文化交流，扩大师生的视野，西安欧亚学院与碧差汶皇家大学（泰国），同意在互惠互利的基础上，建立意向进行学术合作，及师资的交流。

The MOU is signed to identify the good intentions of both parties and should include but not limited to the following programs:

该谅解备忘录的签署，以确定双方的良好愿望，并应包括但不限于以下项目：

1. Communication between students and teachers from both sides
2. Mutual recognition of credits and dual degree cooperation between Phetchabun Rajabhat University, Thailand and Xi'an Eurasia University, China
3. Collaboration between faculty and staff to improve academic qualifications
4. Academic cooperation, such as international curriculum development
5. Art and culture exchange
6. Jointly establish an international coordination & Communication Center

1. 双方师生交流
2. 泰国碧差汶皇家大学与中国西安欧亚大学学分互认及双学位合作
3. 教师团队合作提升学术水平
4. 学术合作，例如国际课程开发
5. 艺术文化交流
6. 共同建立国际协调与交流中心

The MOU is written in both Chinese and English, mainly in English, and will come to effect on the date of signing will remain in effect for a period of three years. The MOU serves to promote academic exchange and cooperation which can be amended, extended and terminated.

该备忘录由中英文写成，以英文为主，于签字之日起将继续有效，为期三年。该谅解备忘录旨在促进学术交流与合作，可延长和终止。

Contact persons 联系人方式

Xi'an Eurasia University, China's contact person:

Senior Engineer An Lei

Position: Phetchabun Project Leader, Full-time Teacher of the School of Culture and Media

Xi'an Eurasia University

No. 8, Dongyi Road, Yanta District, Xi'an, China

Tel: +86 15332321795

Phetchabun Rajabhat University's contact person:

Dr. Jun Jiang

Position: Director of International College

Phetchabun Rajabhat University

17 Thanon, Tessabarn 3, Si Racha, Chon Buri 20110 THAILAND

Tel: +66 839479888

Dr. Preecha Sriruangrit
President
Phetchabun Rajabhat University



DATE

President
Xi'an Eurasia University, China



DATE